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SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Miasta  wojewódzkie  powinny  otrzymywać  dodatkowe  pieniądze  na  rozwój  –  uważa
marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas.  Dziś  w Ministerstwie  Rozwoju
Regionalnego  rozpoczęto  dyskusje  na  ten  temat.  Przyczynkiem stała  się  konferencja  ”
Miasta  w  polityce  rozwoju-  wyzwania,  szanse,  dylematy”.  Adam Jarubas  informuje,  że
podczas  spotkania  samorządowcy  dyskutowali  m.in.  o  “Krajowej  Strategii  Rozwoju
Regionalnego  2010-2020”.  Dodaje,  że  na  razie  nie  zapadły  żadne  decyzje,  ale  jest  to
początek dyskusji o przyszłości miast, a także obszarów, które znajdują się w ich pobliżu.
Dlatego warto się zastanowić, jak można pomóc w ich rozwoju i jakie decyzje w tej sprawie
powinien podjąć rząd.


